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Ja, jag har verkligen inte mycket till övers för spotify. Har länge hållt mig undan 
att lägga upp saker. Jag använder spotify som referensbibliotek ibland men 
lyssnar i övrigt helst till de grammofonskivor jag redan har. Fast många verkar 
ju ha spotify som bas för sitt musiklyssnande, och i och med att jag nu lägger 
upp lite där får väl några fler chansen att få höra gurgelkottmusik (som nu alltså 
har blivit lite mindre exklusiv e sid 7). Wow. En chans!  
   Men, alltså, ingen kommer varken att tjäna eller förlora pengar på att just jag 
finns där. Det är inte genom min musik spotifyäcklena bygger sin förmögenhet. 
Så okej alltså, för den här gången. Jag ges ju ett tillfälle att i någon mån påverka 
vad som dyker upp om någon (min mamma antagligen) söker på mitt namn.   
 
Men hur är det med det andra då? Google med sitt Youtube? Facebook? 
Jag gillar det inte. Men jag har ett youtubekonto sedan många år. Och Facebook 
som inte används så särskilt mycket. Fast jag har i alla fall inte Google som 
startsida på internet, utan har valt duckduckgo. Hoppas att det är bättre. 
 
/Dicken 


